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Írásbeli kérdés
a Magyar Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

A Házszabály 91 . §. alapján bejelentjük, hogy kérdést kívánunk feltenni

Dr. Horváth Ágnes miniszter asszonynak

„Indokolt-e a pszichológiai alkalmassági vizsga sportvadászokra történő
kiterjes2aése?" címmel.

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az Egészségügyi Minisztérium tervezett törvénymódosítása, mely kiterjesztené a
pszichológiai alkalmassági vizsgát a sportvadászokra, óriási felháborodást keltett a
hobbivadászok körében, oly annyira, hogy, aláírásgyűjtési akcióba kezdtek .
Véleményük szerint a mentális vizsga teljesen ellentétes a nemzetközi gyakorlattal,
diszkriminatív a magyar vadászokkal szemben, ráadásul a vadászbalesetek elkerülését ilyen
módon nem lehet elérni, mivel azokat nem pszichésen sérült, hanem a vadászati törvényeket
felelőtlen és figyelmetlen módon megsértő vadászok követik el . A törvényi szigort inkább
velük szemben kellene érvényre juttatni, nem a mintegy 55 ezres vadásztársadalom egészét
kollektívan büntetni, néhány valóban kirívó eset miatt .
Sokan gazdasági érdekeket látnak meghúzódni a törvénymódosítás hátterében, újabb
adóztatását a vadászoknak .



Tisztelt Miniszter Asszony!

Milyen hatásvizsgálatok alapján látják indokoltnak a törvény ilyetén módosítását? A
pszichológiai alkalmassági vizsga vajon eléri a célját : a vadászbalesetek csökkenését, vagy a
vadásztársadalom tiltakozását, ellenállását váltja csak ki?

Kérdésünkre írásbeli választ kérünk miniszter Asszonytól .

Budapest, 2007 . május 28.
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